
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  Mødeda-
toer 
2023/24 

Dato: 02/05 2024 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Thomas 
(KKFO-leder), André (forældre-rep./næstforperson), Søren 
(forældre-rep.), Signe (forældre-sup), Nicolaj (forældre-rep), 
Thomas (forældre-rep, forperson), Jasper (TR-lærere), Henrik 
Porsdal (TR pædagog), Christina (forældre-rep.)  Jannik (elev-
rådsformand), Rory (elevrådsnæstforperson), Jasper Henrik-
sen (TR lærer) 
Fraværende: Søren, Thomas (formand), Henrik, Thomas 
(KKFO-leder), Signe, Jannik 

24/8, 21/9, 

26/10, 

23/11, 4/1, 

1/2, 7/3, 

11/4, 2/5 

og 6/6 

Kl. 17:00-

19:00 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er 
der særlige ansvarlige, gæ-
ster og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formid-
ling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 

1. Valg af ordstyrer og 
godkendelse af dags-
orden (B) 

17.00 Ordstyrer: Nicolai 
 
 

  

2. Kort orientering fra: 
(O) skoleledel-
sen/KKFO-leder: - 
Fra formanden 
- Fra øvrige medlem-
mer 

17.05 Skoleleder: 
 
Vi havde regnet med at skulle nedska-
lere på antal klasser fra 21 til 22. Vi er 
dog blevet bedt om at tage yderligere 
en klasse, så vi får 22 klasser næste 
skoleår. 
 
Vi har 9 elever i stort set alle klasser. 
 
Vi skal slå stillinger op på primært læ-
rersiden. 
 
Der er bestilt bus med ladestander. 
Der er bestilt to nye ladcykler, idet vo-
res Baboo-cykler ikke kan bruges, da 
sikkerheden er ved at blive undersøgt. 
 
KKFO: 
 
Ny strategi for sygefravær, se neden-
for. 

  

3. Nyt fra elevrådet 17.15 Rory (næstformand for elevrådet): 
 
Rory efterspørger bolde til bordfodbold 
og bordtennis i gården, og Trine giver 
udtryk for, at det er et godt spørgsmål, 
som hun bringer videre til et relevant 
møde. 
 
Heidi fortæller, at vi er ved at se på, at 
lave et store og et lille elevråd, hvor de 
mindre elever kan øve sig på at gå til 
elevrådsmøde. 
 

  

4. Valg til skolebesty-

relse og valg af 

næstformand 

17.20 Følgende SB-medlemmer er på valg: 

Nicolai (genopstiller), Christina (genop-

stiller), Søren 

  



 
 

  

Hvor mange forældrerepræsentanter i 

SB 5 eller 7? 

 

• Vi afventer og ser, om vi skal være 

5 eller 7 forældrerepræsentanter, 

når det viser sig, hvor mange der 

stiller op til kommende valg. 

 

André meddeler, at han ønsker at ud-

træde, hvilket betyder, at vi skal have 

valg til næstformand. 

 

Vi drøfter, om suppleanter skal deltage 

til SB-møde, og vi peger på, at vores 

suppleanter skal kunne deltage. 

 

Valg af ny næstformand: 

Christina vælges enstemmigt og ved 

fredsvalg. 

 

Vi skal dog undersøge, om vi er beret-

tiget til at stemme, da vi har en del fra-

fald d.d. 

 

5 Spise 17.30    

6. 1. prognose budget 17.50 Første prognose gennemgås. Vi skal 
forvente, at vores budget reguleres, da 
antallet af børn ikke er retvisende i 
prognosen. 

  

7. Vikar – drøftelse 17.55 Drøftelse af om vi skal have fastan-
satte flyvere i stedet for timelønnede 
vikarer. 
 
Vores vikarbudget er på 300.000 kro-

ner om måneden, og det bruger vi. 

 

Vi er udfordret af, at vi i øjeblikket ikke 

får lov til at ansatte medarbejdere mid-

lertidigt til særlige opgaver. 

 

Vi overvejer derfor at ansætte flyvere i 

faste stillinger, hvor lønninger tages fra 

vikarbudgettet, og vi vil gerne høre SB, 

hvordan man forholder sig til det. SB 

forholder sig positivt. 

 

Vi er fortsat i drøftelse med vores 

TR’ere om, hvorvidt vi beslutter os for 

at afprøve ansættelse af flyvere. 

 

  

8 Sygefravær/perso-

nale og elev (O) 

 

18.15 Kort orientering medarbejdernes syge-
fravær og særlig indsats i KKFO 
 
Vi oplever fortsat en nedgang i syge-
fraværet, som er signifikant. 
 

  



 
 

På skoledelen ligger vi under måltallet, 
men på KKFO-delen ligger vi fortsat 
over måltallet. Vi prøver derfor i en pe-
riode, at de ansatte i KKFO’en ringer til 
nærmeste leder, når de sygemelder 
sig. 
 
På elevsiden har vi ekstraordinært lavt 
“Ulovligt fravær”, hvilket vi tilskriver det 
tætte skole-hjem-samarbejde. 
 

9 Evt. 18.35 Oplægget på forældremødet med en 
ekstern oplægsholder ramte en smule 
forbi, hvilket vi tager med os videre ift. 
et eventuelt senere oplæg. 

  

 

 

 


